



name_uz	name_ru	name_en	value_uz	value_ru	value_en
Telefon raqami :	Номер телефона :	Phone number :	+998 71 202 80 93	+998 71 202 80 93	+998 71 202 80 93
Elektron pochta	Электронная почта	Email	registr@stat.uz	registr@stat.uz	registr@stat.uz
Birlamchi ma'lumot manbasi	Первичный источник информации	Primary source of information	O'zbekiston Respublikasi Adliya vazirligi Davlat xizmatlari markazi	Центр государственных услуг Министерства юстиции Республики Узбекистан	Public services center the ministry of justice of the republic of Uzbekistan
Izoh	Примечание	Note	dehqon va fermer xo'jaliklarisiz, 1 yanvar holatiga ko'ra, O'z Res.Vaz. Mah. 24.12. 2010 yildagi 311-son qaroriga asosan, «Andijon viloyatining Asaka shahri va Asaka tumani hududlarini birlashtirish hamda Asaka shahrini tuman bo'ysunuvdagi shaharlar turkumiga kiritish to'g'risida»gi qaroriga asosan 2011 yilda Asaka shaxri va Asaka tumani xududlari birlashtirishgan.	«без дехканских и фермерских хозяйств, по состоянию на 1 января; Кабинет Министров Республики Узбекистан 24.12. В соответствии с решением № 311 от 2010 года «об объединении территории города Асака и Асакинского района Андижанской области и включении города Асака в категорию городов районного подчинения» в 2011 году были объединены территории города Асака и Асакинского района.»	excluding dehqan farms and farms, as of January 1, in units; Cabinet Of Ministers Of The Republic Of Uzbekistan 24.12. According to the Resolution No. 311 of 2010 "on the unification of the territories of Asaka city and Asaka District of Andijon region and the inclusion of Asaka city in the category of cities in District subordination", in 2011 Asaka city and Asaka district territories were united.